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1. Voorwoord - plezier en zorg  

Met veel plezier bied ik u namens het bestuur van Stichting Mooi ’t Goy ons vierde jaarverslag 
aan. Met plezier omdat ook 2024 heeft laten zien dat het belangrijk is dat je als dorp weet hoe 
het dorp zich moet ontwikkelen. Ik had bij de start in 2016 niet kunnen dromen dat we in 2024 
een update van de Agenda voor de toekomst zouden maken, waarin we aangeven hoe ons 
dorp zich tot aan 2050 kan ontwikkelen. Ik kijk met plezier terug op de samenwerking met 
Stichting De Ploeg. Met hulp van Europa, Provincie en gemeente zijn stappen gezet om ons 
dorpshuis te verduurzamen en zijn een fijne nieuwe keuken, huiskamer, een buitenterras, het 
Bloeipad en de bloei zone site gerealiseerd. Het enthousiasme van het bestuur van De Ploeg 
is aanstekelijk en het is mooi om te zien dat ons toch al niet geringe verenigingsleven, nog 
verder is toegenomen.  

Ik ben blij met onze inwoners, het dorp en ons bestuur. Samen hebben we bloei zone ’t Goy 
op de kaart gezet. Dat doen we in goede samenwerking met de gemeente Houten. Daarover 
mochten we, op uitnodiging, vertellen in andere dorpen en pas dan krijg je in de gaten dat de 
aanpak van ’t Goy en de samenwerking met de gemeente best uniek zijn. Dat alles kan alleen 
als vrijwilligers zich inzetten voor het dorp. En als er veel ambities zijn, zijn er veel vrijwilligers-
uren nodig. En ook in 2024 hebben vrijwilligers duizenden uren vrije tijd besteed aan het 
mooier en leefbaarder maken van het dorp. Dat maakt mij blij en vervult mij met dankbaarheid. 

Kijkend naar de voortgang bij Kerkzicht heb ik begrip voor het ongeduld van Goyenaren die 
graag op de locatie Kerkzicht gaan wonen. Wij hadden graag gezien dat de vergunning in 2024 
was afgegeven en de verkoop begin 2025 zou zijn gestart. Dit gaat de 2e helft van 2025 
plaatsvinden. Maar het kost nu eenmaal tijd om zaken goed af te stemmen en ik ben blij dat al 
die afstemming het plan alleen maar beter heeft gemaakt. 

Terugkijkend op 2024 kan ik er niet omheen om ook mijn zorg uit te spreken over de 
verkeersveiligheid. Het buitengebied van ’t Goy wordt steeds meer gebruikt als alternatieve 
route voor woon-werk verkeer. En, omdat er te weinig beperkende maatregelen zijn, wordt er 
veel te hard gereden. Daarnaast zien we dat door gebrek aan industrieterreinen in onze 
provincie, ondernemers een uitweg zoeken in het buitengebied. De Agenda Buitengebied van 
de gemeente en onze eigen Agenda voor de toekomst bieden daarvoor gelukkig maar beperkt 
ruimte. En zo blijven verkeersdruk en -veiligheid belangrijk speerpunten voor het bestuur in 
2025. 

Alles wat kwetsbaar is, verdient zorg en aandacht. Als voorzitter van onze Stichting vraag ik 
daarom aandacht voor onze positie als bestuur. We zijn actief met meerdere belangrijke 
projecten. Projecten in het algemeen belang van het dorp die soms strijdig zijn met het 
particulier belang van een individu of ondernemer. Dit vraagt van ons bestuur dat we zorgvuldig 
afwegen in lijn van de door en met onze inwoners opgestelde ‘Agenda voor de toekomst’. 
Daarom kunnen we het als bestuur niet iedereen naar de zin maken. Als het algemeen belang 
strijdig is met het persoonlijk belang, kan dit ertoe leiden dat een individu of ondernemer 
teleurgesteld in of zelfs boos is. Dat is lastig, maar voor het bestuur is de ‘Agenda voor de 
toekomst’ leidend. Wij doen dit als vrijwilligers en voor ons is plezierig wonen ook belangrijk. 
We zijn zeker niet doof voor kritiek en zijn we aanspreekbaar. Aarzel niet om ons op te zoeken. 
Ons motto is en blijft ‘alles voor, door en met het dorp’. 

Ook in de relatie met de gemeente ervaren wij soms kwetsbaarheid. We zijn blij dat de 
gemeente ons serieus neemt en contact zoekt. Tegelijk moeten we voorkomen dat we als 
bestuur ‘benut worden’ voor zaken die primair de bestuurlijke verantwoordelijkheid van de 
gemeente zijn. Dat deze scheidslijn soms moeilijk is te trekken is een feit, dat de ervaring ons 
heeft geleerd dat we die grens moeten bewaken, is ook een gegeven.  

Hans Miltenburg 

Voorzitter Stichting Mooi ’t Goy  
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2. Samenvattende terugblik op 2024: een belangrijk jaar 

Als je eind 2023 voor het laatst in ’t Goy bent geweest en een jaar later in december 2024 weer op 
bezoek komt, valt je misschien niet zoveel op. Er lijkt niet veel veranderd. Er staan nog geen woningen 
tegenover de kerk en de Beusichemseweg is nog niet verlegd. Het valt je waarschijnlijk wel op dat het 
vrachtverkeer op de Beusichemseweg flink is toegenomen, maar je ziet aan de horizon geen 
windmolens en het derde zonnepark ligt er nog niet. Het was kennelijk rustig in 2024! Schijn bedriegt, 
zoals wel vaker. Het jaar 2024 is voor ’t Goy een belangrijk jaar. We hebben een update gemaakt van 
de ‘Agenda voor de toekomst’, het verenigingsleven kreeg een enorme impuls en er zijn belangrijke 
afspraken gemaakt voor het plan Kerkzicht.  

 

We hebben in 2024 vastgesteld hoe ons dorp er in 2050 moet uitzien. Met de update van 
de ‘Agenda voor de toekomst van bloei zone ’t Goy’ geven we als dorp richting aan onze 
ambities en de samenwerking met de gemeente Houten. Tegelijk met ons eigen proces 
heeft de gemeente Houten de Agenda Buitengebied vastgesteld. De twee agenda’s vullen 
elkaar mooi aan.  

 

Het jaar 2024 werd ook het jaar waarin Stichting De Ploeg en Stichting Mooi ’t Goy samen 
het leader-project tot een goed einde hebben gebracht. Het project heeft ertoe geleid dat 
het gebouw verder is verduurzaamd, het ‘bloeipad’ is gerealiseerd, een nieuwe keuken is 
geïnstalleerd en de huiskamer tot stand is gekomen. Maar nog belangrijker dan deze 
resultaten, is het elan waarmee het bestuur van De Ploeg zich inzet om bij te dragen aan 
het bloeiende verenigingsleven van ons dorp. En dat werkt! 

 

Op het terrein van de energietransitie is er in 2024 weinig gebeurd. Er is nog steeds geen 
duidelijkheid over de komst van windpark Goyerbrug. De initiatiefnemer heeft de 
fundamenten voor de vier molens inmiddels gelegd, maar de Raad van State was in 2024 
niet in staat om tot een uitspraak te komen in het beroep dat door omwonenden en ook 
Stichting Mooi ’t Goy is ingesteld. Dat is begrijpelijk omdat het plan nu voor de 2e keer 
wordt voorgelegd aan de Raad van State en de meerderheid van de gemeenteraad van 
Houten het niet nodig vond om bij de nieuwe vergunning het plan wezenlijk te verbeteren. 
Nu zal de hoogste bestuursrechter van Nederland zelf moeten onderzoeken of de normen 
zoals Houten die heeft vastgesteld, de toets der kritiek kunnen doorstaan en dat kost tijd.  

 

Helaas is de verkeersveiligheid in 2024 verder verslechterd. Het forensenverkeer en het 
zware vrachtverkeer zijn toegenomen. Dat laatste in de belangrijkste plaats omdat aan het 
Groenedijkje, zonder daartoe vergunning te hebben verkregen, een distributiecentrum is 
gevestigd. De gemeente is daarop een handhavingsproces gestart wat eind 2024 nog 
loopt. De ondernemer heeft daarop alsnog een vergunning aangevraagd voor een periode 
van 10 jaar. Die aanvraag past niet in het beleid van de gemeente Houten en de richting 
die we zelf in de ‘Agenda voor de Toekomst’ hebben vastgelegd. Voor het bestuur 
aanleiding om in een zienswijze bij de gemeente in te dienen. In 2025 moet blijken hoe dit 
verder gaat.  

Het jaar 2024 heeft goed duidelijk gemaakt dat zonder maatregelen het verkeer door ’t 
Goy zal blijven toenemen en dat de Beusichemseweg en de Tuurdijk steeds onveiliger 
worden. Alle aanleiding om daar in 2025 meer werk van te gaan maken.  

 

Het jaar 2024 was ook een druk jaar. In 2023 schreven we ‘vrijwilligerswerk, onverplicht 
maar niet vrijblijvend’ en dat het in 2023 nog drukker was dan in 2022. We hoopten dat dit 
in 2024 beter zou zijn. Helaas was het dat niet en dat vraagt echt om bezinning in 2025. 
Hoe zorgen we ervoor dat de lasten over meer schouders worden verdeeld?  

3. Vacatures en nieuwe bestuursleden 
We hebben in 2024 twee aspirant-leden geworven: Kaj Hendriks en Diana Knippers. Kaj heeft 
aangegeven dat hij nog niet wil toetreden tot het bestuur en nog even in de ‘wacht’ blijft omdat hij voor 
zijn werk het komende jaar veel in het buitenland moet zijn. Diana heeft als aspirant meegedraaid en 
besloten om niet tot het bestuur toe te treden. Het bestuur vindt dat jammer, maar respecteert uiteraard 
haar keuze en bedankt Diana van harte voor haar bijdragen. In december 2024 werd ook duidelijk dat 
Hans Miltenburg in de loop van 2025 gaat verhuizen naar Houten en dat dit op een moment ook betekent 
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dat hij het bestuur gaat verlaten. Omdat ook Mirjam en Simone in februari 2025 het bestuur verlaten, 
starten we in het voorjaar van 2025 een nieuwe werving van drie nieuwe bestuursleden.  

4. Zelfevaluatie  

Het bestuur heeft in 2024 en zelfevaluatie uitgevoerd conform artikel 4 lid 2 van het bestuursreglement: 

Elke twee jaar organiseert het bestuur een zelfevaluatie-bijeenkomst. Deze bijeenkomst wordt begeleid door een derde. 
De zelfevaluatie richt zich op het functioneren van het bestuur en de leden van het bestuur. Vast onderdeel van de 
aanpak is dat het bestuur bij stakeholders (vertegenwoordigers van de gemeente, bestuursleden van verenigingen in 
het dorp en naar keuze anderen anderen) feedback vraagt. Een samenvatting van het verslag van de zelfevaluatie 
wordt opgenomen in het jaarverslag. 

De zelfevaluatie is uitgevoerd in het 2e en 3e kwartaal van 2024. De zelfevaluatie is begeleid door Henni 
Bunnik. Henni heeft in augustus 2024 gerapporteerd over de uitkomsten van de zelfevaluatie. Op de 
bewonersavond van 3 oktober 2024 heeft het bestuur de uitkomsten van de zelfevaluatie gepresenteerd 
aan de aanwezige bewoners.  

Samenvatting zelfevaluatie  

Als de hoofdlijnen van de zelfevaluatie kwam het volgende naar voren: 

o De samenwerking in het bestuur is goed, we zijn als bestuursleden samen trots op wat we met de 
inwoners bereiken. 

o De agenda voor de toekomst is leidend voor het bestuur 
o Het meeste gaat goed, maar er zijn ook punten die beter kunnen: 

▪ Het vrijwilligerswerk begint voor (sommige) bestuursleden echt op werk te lijken en vraagt 
(te) veel tijd; 

▪ Door alle activiteiten en prioriteiten krijgen sommige belangrijke onderwerpen, toch niet 
voldoende aandacht (b.v. verkeersveiligheid); 

▪ We zouden nog veel beter gebruik kunnen maken van alle organisatiekracht die leeft in het 
dorp. 

Naar aanleiding van de zelfevaluatie heeft het bestuur de volgende besluiten genomen: 

- Het bestuur gaat de uitvoeringsagenda benutten om te kijken wat we samen met het dorp in een 
jaar gaan doen.  

- Het bestuur verdeelt het werk op basis van de 4 thema’s van de AvdT. Per thema maken we een 
koppel van twee bestuursleden. 

- Het bestuur gaat meer met werkgroepen werken onder het motto voor, door en met het dorp. 

5. Bestuursvergaderingen en bewonersbijeenkomsten 

Bestuursvergaderingen 

Het bestuur van Stichting Mooi ’t Goy heeft in 2024 8 maal vergaderd: 31 januari, 27 februari, 27 april, 
22 mei, 26 juni, 11 september, 9 oktober en 13 november 2024. Naast de formele vergaderingen hebben 
bestuursleden deelgenomen aan bijeenkomsten van Stichting Kerkzicht, de stuurgroep Leader, de 
werkgroep woningbouw, bijeenkomsten in het kader van de Agenda Buitengebied van de gemeente 
Houten en diverse afstembijeenkomsten met de gemeente Houten (bestuurlijk en ambtelijk).  

Bewonersbijeenkomsten 

In 2024 zijn 3 bewonersbijeenkomsten gehouden: 

 

27 januari 2024 Werkatelier ‘Agenda voor de bloei zone ’t Goy’. Op deze 
zaterdag gaven ongeveer 40 inwoners hun visie en 
ideeën voor de update van de Agenda voor de 
Toekomst.  

12 april 

 

Op deze avond in april waren de Goyse ondernemers 
uitgenodigd om hun visie en ideeën over de update van 
de Agenda voor de toekomst van bloei zone ’t Goy met 
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het bestuur te delen. Ongeveer 25 ondernemers hebben 
van die gelegenheid gebruik gemaakt. Wouter van den 
Berg, wethouder buitengebied van de gemeente 
Houten, was daarbij ook aanwezig.  

3 oktober 2024 

 

Op deze drukbezochte bewonersavond (ongeveer 80 
deelnemers) is gesproken over de bloei zone projecten, 
de woningbouw, de Agenda voor de Toekomst en zijn 
de resultaten van de zelfevaluatie teruggekoppeld.    

6. Weekberichten en andere publicaties 

Stichting Mooi ’t Goy heeft een stichtingsapp waaraan ongeveer 250 mensen deelnemen. Circa 75% 
van de deelnemers woont in ’t Goy, de overige deelnemers hebben belangstelling voor wat er in ’t Goy 
gebeurt. In de Stichtingsapp worden regelmatig weekberichten en andere nieuwsfeiten geplaatst. Niet 
per se elke week, maar alleen als er nieuws is te melden. In 2024 hebben we ongeveer 30 maal de 
inwoners en andere deelnemers aan de app geïnformeerd over zaken die van belang zijn voor ’t Goy. 

7. Omgevingsplan project Kerkzicht  
Het jaar 2023 was het jaar waarin we de grote stap hebben gezet en de kogel door de kerk is gegaan. 
Het college van B&W van de gemeente Houten stemde in met het door het dorp opgestelde 
woningbouwplan voor 50 woningen in ’t Goy op de locatie Kerkzicht en in november 2023 heeft het 
college de gemeenteraad geïnformeerd met een raadsinformatiebrief. Daarin scheef het college dat zij 
de verwachting had dat het omgevingsplan voor de woningbouw in de tweede helft van 2024 aan de 
gemeenteraad zou worden voorgelegd.  

Dit bleek te optimistisch te zijn. Eerst kreeg het plan op onderdelen nog een finetuning. 
Projectontwikkelaar de Bunte en onze twee deskundigen, Nick van Garderen en Jolanda van Looij, 
hebben het plan op onderdelen verbeterd en dat heeft geresulteerd in 4 extra woningen. Daarmee komt 
het totaal aantal woningen op 54.  

Daarnaast hadden gemeente en de projectontwikkelaar tijd nodig om het eens te worden over de prijs 
van de woningen. Hoeveel sociale koopwoningen, hoeveel betaalbare koopwoningen, hoeveel 
vrijesectorwoningen en hoeveel huurwoningen komen er? En wat mogen deze woningen kosten? In 
december 2024 werd daarover overeenstemming bereikt. Alhoewel de Stichtingen Kerkzicht en Mooi ’t 
Goy formeel geen partij zijn bij deze onderhandelingen, is het belang voor de inwoners van ’t Goy 
uiteraard groot. Gelukkig stonden de projectontwikkelaar en de gemeente open voor de feedback en 
inbreng van beide besturen en dat betekent dat beide besturen zich goed kunnen vinden in de uitkomst. 
Daarbij is ook afgesproken dat de zogenaamde ‘jumbo’-woningen zes sociale huurwoningen zal gaan 
bevatten en dat in de boerderij-woning zes vrije sector huurwoningen komen. Dat laatste is op 25 
november 2024 ook afgestemd met de belangstellenden voor de boerderijwoning. Zij gaven aan dat zij 
er de voorkeur aangaven aan een huurwoning boven een koopwoning. Op die avond hebben we ook 
gepeild hoe groot de woningen ongeveer zouden moeten zijn.  

En zo werden er in het 4e kwartaal van 2024 belangrijke stappen gezet. Dit betekent dat er nu twee 
belangrijke overeenkomsten kunnen worden opgesteld: een anterieure overeenkomst tussen de 
gemeente en de Bunte en overeenkomst tussen Stichting Kerkzicht en de Bunte. In de eerste 
overeenkomst legt de gemeente vast welke eisen aan de huizen worden gesteld en de inrichting van 
de omgeving (waaronder het verleggen van de Beusichemseweg). In de tweede overeenkomst worden 
onder andere extra afspraken gemaakt over de toedeling van de woningen en het vergoeden van de 
kosten die door Stichting Kerkzicht zijn gemaakt.  

Dit alles moet ertoe leiden dat het omgevingsplan rond de zomer wordt vastgesteld en dan moet de 
verkoop in de tweede helft van het jaar kunnen starten! 
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8. Energietransitie 

In 2022 en 2023 waren de energietransitie op elke bestuursvergadering een belangrijk onderwerp. Dat 
was in 2024 minder het geval. Niet omdat het onderwerp niet belangrijk is, integendeel. Ook in de update 
van de ‘Agenda voor de toekomst van bloei zone ’t Goy’ is opgenomen dat het dorp groot belang hecht 
aan de energietransitie en het voor de leefbaarheid noodzakelijk is dat we forse stappen zetten in het 
terugbrengen van de CO2-uitstoot. En natuurlijk zijn er in 2024 door individuele inwoners en bedrijven 
stappen gezet in die richting. We zien steeds meer elektrische auto’s en vrachtwagens en ook in 2024 
hebben bewoners en ondernemers geïnvesteerd in zonnepanelen en alternatieven voor 
gasverwarming. Ook dorpshuis De Ploeg is op dat pad verdergegaan.  

Maar in het collectief van het dorp was 2024 een relatief rustig jaar als het gaat om de energietransitie. 
Na het afgeven van de vergunning in 2023 voor de windmolens bij Goyerbrug zijn omwonenden en 
Stichting Mooi ’t Goy in beroep gegaan bij de Raad van State. Pas in oktober 2024 heeft de Raad van 
State het beroep behandeld. Daarbij werd de verwachting uitgesproken dat de uitspraak van de rechter 
nog voor het eind van 2024 zou komen. Inmiddels heeft de Raad van State laten weten dat de uitspraak 
niet eerder dan in het eerste kwartaal van 2025 kan worden verwacht omdat de Raad een zorgvuldige 
uitspraak wil doen en aanvullend onderzoek moet doen.  

Als het gaat om zonneveld Oosterlaak moet worden gewacht op de aansluiting op het net. De 
ontwikkelaar Sunvest heeft ons laten weten dat zij de subsidie-beschikking inmiddels hebben 
ontvangen.  

9. Verkeersveiligheid 
Zonder uitputtend te zijn, hebben we in dit jaarverslag de huidige verkeersveiligheids-problemen die ’t 
Goy kent geïnventariseerd: 

 

Kruispunt 
Oostrumsdijkje → 
Inprikker rondweg ( 
in feite twee 
kruispunten) 

o De huidige inrichting zorgt ervoor dat het kruispunt zeer gevaarlijk is 
voor Fietsers. 

o In de ochtend- en avondspits ontstaan opstoppingen omdat er steeds 
meer verkeer van en naar Werkhoven om de voorrang strijdt met het 
verkeer dat van en naar ’t Goy gaat.  

o De snelheden die op de rondweg worden gereden zijn hoog. Het 
moment komt dichterbij dat verkeerslichten nodig zijn om veilig op de 
rondweg te komen.  

 

Westelijk deel 
Beusichemseweg 
tot begin bebouwde 
kom nieuwe ’t Goy 

o Door het vrijliggend fietspad is deze route veilig voor fietsers geworden.  
o Helaas heeft de ‘betere’ weg ervoor gezorgd dat veel verkeer zich niet 

houdt aan de 60 kilometer grens. Dit is extra gevaarlijk omdat er 
woningen aan de Beusichemseweg zijn wiens uitritten onoverzichtelijk 
en/of heel kort zijn. 

o Het vrachtverkeer is enorm toegenomen door de komst van een 
distributiecentrum aan het Groenedijkje. De Beusichemseweg is smal 
en niet bekende vrachtwagenchauffeurs rijden veel te hard. Dit is 
regelmatig zeer gevaarlijk voor personenauto’s. Bovendien worden de 
bermen kapotgereden. Voorstelbaar is dat het mede daarom een keer 
fout gaat en een vrachtauto op het, soms lager gelegen, fietspad belandt 
of op andere wijze bij een zware aanrijding is betrokken.  

 

Wickenburgseweg o De smalle Wickenburgseweg zorgt ervoor dat er over het algemeen wel 
rustiger wordt gereden en door de ligging is er, anders dan op de 
Beusichemseweg, maar beperkt sprake van doorgaand verkeer. 

o Er zijn wel regelmatig problemen met grote vrachtwagens. Dit is 
verergerd door de vestiging van een distributiebedrijf aan het 
Groenedijkje. Niet ter plaatste bekende chauffeurs nemen de verkeerde 
route en rijden zich dan vast.  

 

Kruispunt 
Beusichemseweg 
→Tuurdijk 

o Deze kruising was tot de reconstructie van de Beusichemseweg een 
voorrangskruising. Nu is het een gelijkwaardige kruising.  

o Dit leidt tot gevaarlijke situaties omdat verkeersdeelnemers komend 
vanaf de Tuurdijk geen voorrang krijgen van deelnemers op de 
Beusichemseweg.  
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Tuurdijk o Op de smalle Tuurdijk wordt regelmatig veel te hard gereden.  
o Het komt ook voor dat zwaar vrachtverkeer per ongeluk de weg neemt. 

Het is wenselijk dat dit onmogelijk wordt gemaakt.  
o De weg is gevaarlijk voor fietsende kinderen die van- en naar het 

voetbalveld gaan.  

 

Beusichemseweg 
in bebouwde kom 
nieuwe ‘t Goy 

o De reconstructie van de Beusichemseweg in het kader van plan 
Kerkzicht leidt tot een andere situatie dan de huidige en dat is goed 
nieuws. 

o We hopen dat dit er ook toe leidt dat er een veiliger situatie rondom het 
halen en brengen van kinderen bij de School ontstaat.  

o Op dit moment wordt er veel en veel te hard gereden door het dorp.  
o Belangrijk aandachtspunt bij de reconstructie van de weg: kunnen er 

aanvullende maatregelen worden genomen om de snelheid te 
verlagen? 

 

Oostelijk deel 
Beusichemseweg 
vanaf einde 
bebouwde kom tot 
Goyerbrug 

o Dit deel van de Beusichemseweg nodigt uit tot heel hard rijden.  
o Omdat de weg vrij smal is, leidt dit tot gevaarlijke situaties.  
o Omdat er nu nog geen vrijliggend fietspad is, is dit gevaarlijk voor 

fietsers en voetgangers. Gelukkig is er in 2024 een onderzoek naar een 
vrijliggend fietspad gestart door de gemeente.  

 

De werkgroep verkeersveiligheid is met deze knelpunten aan de slag en bespreekt deze regelmatig met 
de verkeersdeskundigen van de gemeente. Als Stichting Mooi ’t Goy hebben we besloten dat het 
onderwerp verkeersveiligheid in 2025 extra aandacht gaat krijgen in onze uitvoeringsagenda.  

10. Statutair doel, vestigingsadres en samenstelling 
bestuur 2024 

Statutair doel 

Het bevorderen, instandhouden en bewaken van de leefbaarheid in het landelijk gebied van ’t Goy, 
zowel voor de inwoners als voor de aanwezige flora en fauna, in de meest ruime zin van het woord.  

Vestigingsadres 

Statutaire naam:   Stichting Mooi ’t Goy 
Gevestigd:    Beusichemseweg 130 
    3997 ML ’t Goy 
Inschrijving KvK:   82060827 
Bankrekeningnummer:   NL29 RABO 0361 8512 43 

Samenstelling Bestuur: 

Hans Miltenburg  voorzitter 
Wim Schreuders  secretaris 
Jeannette Zomer  penningmeester 
Mirjam Miltenburg  algemeen lid 
Simone Agterberg  algemeen lid 
Marrigje Hartman  algemeen lid 
Yvette Vernooij   algemeen lid 
Peter de Rooy   algemeen lid 
Kaj Hendriks   aspirant lid 
Diana Knippers   aspirant lid  
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11. Jaarrekening 2024  

Ontvangsten en uitgaven 

Ontvangsten in €   Uitgaven in € 

√  Saldo 1 januari 2024 6.920,17 √  Bankkosten en rente 233,76 

√  Donaties en vrienden van 
de Stichting 

 2.342,50  √  Bestuurdersverzekering 456,78 

 √  Besteding subsidie RABO 

(borden bloeipad) 

4.061,61 

 √  Bewonersavonden 381,75 

 √  Representatie 382,57 

 √  Ondersteuning bij opstellen 
update AvdT en 
zelfevaluatie 

1.161,60 

 √  Saldo 31 december 2024 2.584,60 

 Totaal  9.262,67   Totaal  9.262,67 

Toelichting Donaties 

De stichting telde in het verslagjaar ongeveer 80 donateurs.  

Toelichting vrienden van de Stichting 

Naast de donateurs steunden 11 bedrijven met een bijdrage van € 100 als vriend van de Stichting.  

Toelichting subsidie Rabobank 

Dit betrof een subsidie in verband met het bloeizone-pad. De subiside is besteed conform het doel.  

Toelichting ontwikkeling banksaldo 

Het bestuur had voorzien dat in 2024 de nieuwe website in de lucht zou komen. Daar is het niet van 
gekomen. Eind 2024 heeft het bestuur opdracht gegeven tot de ontwikkeling van een nieuwe website. 
Het bestuur verwacht dat in 2025 de nieuwe website in de lucht komt.  

12. Begroting 2025 

 

Ontvangsten in €   Uitgaven in € 

√  Beginsaldo 1 januari 2025 2.584,60 √  Representatie 500,00 

√  Donaties en vrienden van 
de Stichting 

2.500,00 √  Bankkosten en rente 250,00 

 √  Verzekeringen  500,00 

 √  Nieuwe website 1.500,00 

 √  Kosten bijeenkomsten 500,00 

 √  Eindsaldo 31 december 2024 1.834,60 

 Totaal 5.084,60  √  Totaal 5.084,60 
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